
A lovas túrázók is elmondták véleményüket 

Pokorni Zoltán polgármester 2013. december 18-án fogadta a Magyar Lovas Turisztikai 
Szövetség képviselőit, hogy meghallgassa véleményüket a Normafa rehabilitációval 
kapcsolatban. 

2013 december 18. 

Lóska János elnök elmondta, hogy a közelmúltban jött létre a Bejárható Magyarország 
Program, amelynek célja az ország minél részletesebb turisztikai megismerése 
elsősorban olyan környezetkímélő sporttevékenységek által, mint a gyalogos, kerékpáros, 
lovas, vitorlás és túrakenus természetjárás. Nagy örömmel vennék, ha a Normafa 
rekonstrukcióba beilleszthető lenne olyan lovas útvonal kialakítása, amely lehetővé tenné 
a vidék bejárását anélkül, hogy a tereplovasok zavarnák a gyalogos túrázókat, 
kerékpárosokat, futókat, pihenni vágyókat. A találkozón felvetődött egy lovas pihenő 
kialakítása is. A tárgyaló partnerek megállapodtak abban, hogy a Szövetség feltérképezi 
a Normafa és környéke erdészeti és turista útvonalait, és javaslatot tesz az 
önkormányzatnak az elképzelés megvalósításához. 

  

 


